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Hei kunstutvalget!

Det har vært en liten diskusjon om kantine-veggen, som noen av dere allerede har fått med dere:

I sist møte snakket vi om å eventuelt flytte det planlagde te-kjøkkenet i lærernes kantine ut fra veggen, og ha kunst
bak. Så viste det seg at det var noen misforståelser, og at det opprinnelige forslaget fra Britt allerede har tatt høyde for
te-kjøkkenet på veggen. Et alternativ som da ble foreslått var å utvide kunstprosjektet med to ekstra paneler, og flytte
te-kjøkkenet ut på gulvet.

Etter litt diskusjon har jeg, Merete fra HFK og arkitekt blitt enige om at vi mener den beste løsningen er å beholde te-
kjøkkenet ved veggen, og opprinnelig antall paneler - altså ingen endring fra der opprinnelige forslaget.

Det har også kommet frem at det ikke lar seg gjøre å felle inn kunstverkene i veggen, slik vi vel diskuterte i møtet,
grunnet størrelse og tyngde på hver enkelt panel.

Dersom noen har innspill eller kommentarer til dette, er det fint om det kan sendes meg innen tirsdag 20. september -
slik at jeg kan gi en tilbakemelding og avklaring til Britt.

Ha en riktig fin helg allesammen!
Petra


